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I forbindelse av høyring om minste areal for hjort.
 
Eg er eigar av gnr101/bnr06 nord på Osterøy. Og driver med grasproduksjon som går til ameku 
og kjøtt produksjon.
 
Ein har store problem med hjort nord på Osterøy som ellers mange plasser på Osterøy.
 
Ein kan anslå at på vår parten før første slått har ein 30-40% avlingstap på store delar av 
slåttearealt.
høst (andreslåtten) er det endå verre då har ein anslått 40-50%. Det er spesielt eit område som 
kan i dei verste åra komma heilt opp i 80%.
Beitande hjort er sjølvsagt eit kjempe problem, men det som er like ille er all avføring hjorten 
legg at som kjem med i foret som vært hausta. 
Det gjer til at ein har liten mengde fòr og i tillegg er det forureina med avføring frå hjorten. Det 
er ikkje spesielt hyggelig å fora husdyr med dårleg fòr. 
 
Det som også er veldig frustrerende spesielt i desse tider er skyhøge gjødsel og drivstoff priser. 
som gjer det ekstra dyrt å fora på uønska hjortedyr. 
 
Det er og til tider ein del brunst håller på dyrka mark.
 
I plantefelt for gran er det nok ikkje meir enn 20-30% gjenlevende trer.
 
Me har store konsentrasjoner av hjortedyr i vårt område, det tydar på at det er for liten tildeling 
av dyr . Det hadde vore ønskelig med ei kraftig auke i tildelig av løyve for å kunne redusere 
bestanden.
Ein høyrer også om andre stader rundt om i landet at kalv kan skytas ut utan å væra kvote 
telljande , Det kunne vel vore ein metode for å redusere bestanden?
 
Men uansett løysing så må hjorte talet reduseres kraftig, For dei som driv landbruk på Osterøy 
har ikkje eg møtt ein som kallar hjorten for ressurs, men et skadedyr!!
 
 
 
Vennleg helsing 
 
John-Erik Tysse
Eigar og drivar av landbruks eigedomen 101/06.


